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Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri Mestskom zastupiteľstve v Seredi 

 

Z Á P I S N I C A č. 8 

zo zasadnutia komisie zo dňa 6.11.2023 o 16.30 hod.  
 

Prítomní členovia komisie: Ing. Ján Himpán (JH), Erik  Štefanek (EŠ), Mgr. Matej Godáň 

(MG), Ing. Rastislav Jurina, PhD. (RJ), Ing. Jozef  Sečen (JS), Ing. Lukáš Nešťák (LN), Bc. 

Adrián  Ševeček, MPA (AŠ), Oľga Buchová (OB) 

 

Ospravedlnení členovia komisie: Ing. Arch. Róbert Kráľ 

 

Hostia: Bc. Zuzana Vohláriková (ZV), Ing. Marián Šišo (MŠ), Ing. Mariana Páleníková (MP) 

Začiatok komisie 16:30 hod 

Ukončenie komisie 17:16 hod 

 

  Program:  

1. Otvorenie 

2. Bc. Z. Vohláriková: Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

mesta Sereď č. 7/2017 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi v znení neskorších nariadení 

3. Bc. Z. Vohláriková: Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď 

č. 9/2018 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení 

neskorších nariadení  

4. Bc. E. Štefanek, prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc.: Návrh VZN mesta Sereď o zákaze 

používania pyrotechnických výrobkov na území mesta Sereď 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda komisie Ing. Ján Himpán otvoril zasadnutie komisie a zároveň privítal všetkých 

prítomných členov a hostí. Opýtal sa členov komisie, či majú návrhy na doplnenie programu 

komisie. JH navrhol doplniť ako 5. bod programu Schválenie uzatvorenia zmluvy nad 

100.000,- € vo verejnom obstarávaní v rámci projektu 'Rekonštrukcia strešnej krytiny na 

objekte bývalej ZŠ Petrovská na ul. Školská v Seredi'. 

 

Uznesenie č. 96/2023 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ schvaľuje program zasadnutia 

Komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie dňa 06.11.2023 s doplnením nového bodu 

č. 5 Schválenie uzatvorenia zmluvy nad 100.000,- € vo verejnom obstarávaní v rámci 

projektu 'Rekonštrukcia strešnej krytiny na objekte bývalej ZŠ Petrovská na ul. 

Školská v Seredi'. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 7  

Za : 7 (JH, AŠ, OL, EŠ, MG, RJ, LN) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

2. Bc. Z. Vohláriková: Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 

Sereď č. 7/2017 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi v znení neskorších nariadení 



2 
 

ZV: Oboznámila členov komisie s návrhom VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

mesta Sereď č. 7/2017 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

v znení neskorších nariadení.  

JH: Ja sa pýtam, koľko stojí mesto vývoz hnedých nádob na bioodpad z celého mesta za 

týždeň? Máme to vyčíslené? 

ZV: Týždenné náklady nemám vyčíslené. 

JH: Vo VZN je navrhnuté od budúceho roka zvýšiť frekvenciu vývozu hnedých nádob z 1x za 

14 dní na 1x za 7 dní a naopak znížiť frekvenciu zberu čiernych vriec z 1x za 7 dní na 1x za 

14 dní. Pokiaľ ja viem, týždenný vývoz hnedých nádob zabezpečený externou firmou je 

drahší ako týždenný vývoz čiernych vriec s bioodpadom, ktoré zbierajú zamestnanci mesta. 

Máme na to peniaze? 

ZV: Áno, na septembrovom zastupiteľstve bolo schválené uzatvorenie zmluvy nad 100 000 € 

vo verejnom obstarávaní na zber a zhodnotenie záhradného bioodpadu.  

JH: My sme sa ale nedohodli na tom, že sa nádoby budú zberať týždenne. 

ZV: Tak to bolo pripravené v materiáloch. Ide o to, že nie všetok bioodpad môže ísť do vriec. 

My musíme dodržať určité parametre nádob, ktoré nám stanovuje vyhláška. Kvôli kvalite 

bioodpadu aj kvôli podnetom, ktoré sme mali v tomto roku sme zvolili týždenný vývoz nádob 

a obmedzili počet vriec s ich zberom 1x za 14 dní. 

EŠ: Ja sa chcem opýtať na cenu jedného vreca – 1,50 €. Nie je to malá suma? 

ZV: Tak vyšli náklady pri súčasných cenách. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 97/2023 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 7/2017 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi v znení 

neskorších nariadení. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 8  

Za : 8 (JH, AŠ, OL, EŠ, MG, RJ, JS, LN) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

3. Bc Z. Vohláriková: Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 

Sereď č. 9/2018 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v 

znení neskorších nariadení 

ZV: Oboznámila členov komisie s návrhom VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

mesta Sereď č. 9/2018 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

v znení neskorších nariadení. Navrhujeme 20%-né navýšenie poplatku. 

JS: V prípade, že prejde 20%-né navýšenie, aký je ekonomický prínos do rozpočtu mesta? 

Pokryli by sa predpokladané náklady? 

ZV: Áno, dostali by sme sa na nulu. 

JH: Ak nikto nič iné nemá, pristúpme k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 98/2023 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 9/2018 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení 

neskorších nariadení. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 8  
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Za : 8 (JH, AŠ, OL, EŠ, MG, RJ, JS, LN) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

4. Bc. E. Štefanek: Návrh VZN mesta Sereď o zákaze používania pyrotechnických 

výrobkov na území mesta Sereď 

EŠ: Oboznámil členov komisie s  návrhom VZN mesta Sereď o zákaze používania 

pyrotechnických výrobkov na území mesta Sereď. Od budúceho roka, od 2. januára bude 

platiť nový zákon, ktorý zakazuje predaj a používanie pyrotechniky, ktorá produkuje hluk. 

Platnosť od 2. januára je alibistická, keďže sa to bude týkať až budúceho Silvestra. Tohto 

Silvestra sa to minie účinku. Preto predkladáme vlastný návrh VZN. Dôvody sú rozpísané 

v dôvodovej správe. Najdôležitejšie sú negatívne vplyvy na zdravie zvierat a ľudí 

a znečisťovanie životného prostredia. Samozrejme musíme vnímať aj to, že ľudia sa chcú 

zabávať ale myslím, že v tomto prípade negatíva prevyšujú pozitíva. Problém bude 

s vykonateľnosťou. Ide skôr o vyvinutie spoločenského tlaku, aby to ľudia nerobili. 

JS: Plne súhlasím po vecnej stránke. Jediný háčik, ktorý vidím, je vykonateľnosť práva. Keď 

tam príde polícia počas prebiehajúceho ohňostroja, nemá ako zistiť kto to urobil. Nevie urobiť 

s tým nič. 

RJ: Absolútne sa stotožňujem. Na druhej strane chcem ale povedať, že chceme byť zákonnejší 

ako zákon. Aj tak bude na Silvestra rachot a možno len zhoršíme medziľudské vzťahy, ak 

majú ľudia chodiť bonzovať jeden na druhého. Súhlasím, že je to treba ale hovoríme tu iba 

o nejakých 3 dňoch, ktoré by mali byť rozdiel medzi VZN a zákonom. 

JS: Niektoré mestá už majú tieto VZN-ká. Ľudia sa nebudú chodiť udávať. 

EŠ: Aj keď bude len o 2-3 % ľudí používajúcich pyrotechniku menej, aj to už je úspech. 

LN: Čo sa týka chemického zloženia týchto látok, ktoré nám vybuchujú.. už len samotný 

hliník je toxická látka. To oxidovadlo, ktoré sa tam nachádza je škodlivé napríklad pre štítnu 

žľazu. Toto všetko sa nám dostáva do pôdy, takže som jednoznačne za zrušenie. 

JH: Súhlasím zakázať používanie pyrotechniky cez rok s tým, že primátor mesta má právo 

dať výnimku, ak o to požiada osoba alebo organizácia v prípade oslavy alebo iného podujatia 

a za podmienky, že bude mať zabezpečenú oprávnenú osobu na odpaľovanie ohňostroja. 

Koľkokrát sa cez víkend stane taký ohňostroj ako na Silvestra. Ako chceme tomuto zabrániť? 

Jednou vetou je tam uvedené kontrolu dodržiavania tohto nariadenia vykoná mestská polícia. 

To je nemysliteľné. Mestská polícia nemá šancu toto zabezpečiť. Skôr je treba uvažovať nad 

tým ako zabezpečiť, aby sa mládež k tomu nedostala. Prijatím tohto VZN iba nahneváme 

ľudí. Môj návrh je stiahnuť ho a prepracovať. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 99/2023 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť návrh VZN mesta Sereď o zákaze používania pyrotechnických výrobkov na 

území mesta Sereď. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 8  

Za : 5 (OL, EŠ, MG, JS, LN) 

Proti : 1 (JH) 

Zdržal sa : 2 (AŠ, RJ) 

 

5. Ing. M. Šišo: Schválenie uzatvorenia zmluvy nad 100.000,- € vo verejnom obstarávaní 

v rámci projektu 'Rekonštrukcia strešnej krytiny na objekte bývalej ZŠ Petrovská na 

ul. Školská v Seredi' 

MŠ: Oboznámil členov komisie s materiálom 'Rekonštrukcia strešnej krytiny na objekte 

bývalej ZŠ Petrovská na ul. Školská v Seredi'. Strešná krytina vyžaduje nutnú opravu, 

nakoľko padajúca škridla ohrozuje chodcov. Zároveň krytina vykazuje celoplošné poškodenie 
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a v dôsledku uvedeného dochádza k zatekaniu a znehodnocovaniu objektu. Dali sme si 

naceniť 2 varianty rekonštrukcie strechy – plechová a škridlová. Suma 175 000 € uvedená 

v materiáli je drahší variant rekonštrukcie strechy škridlou. Keďže ide o uzatvorenie zmluvy 

nad 100 000 €, je potrebný súhlas zastupiteľstva. 

MP: Do zámeny objektov medzi mestom Sereď a TTSK spadá aj táto nehnuteľnosť. My sme 

rokovali o navýšení jej ceny z dôvodu, že chceme ďalšie pozemky pri športovej hale OA. Čo 

sa týka ceny ako už kolega povedal. Dali sme si naceniť 2 varianty – rekonštrukcia plechovou 

krytinou a rekonštrukcia krytinou BRAMAC. Nemáme ešte odpoveď od TTSK či vôbec 

ideme do rekonštrukcie a ak áno, ktorú variantu preferujú. Keďže TTSK tlačí aj časovo, aby 

stíhali oni svoje termíny, predkladáme tento materiál na schválenie už teraz v prípade, že sa 

dohodneme na realizácii. 

MŠ: Aby sme potom mohli hneď spustiť všetky potrebné administratívne procesy a nemuseli 

čakať na schválenie zastupiteľstva. 

JS: Neplánovali oni nadstavbu na tú budovu? 

MP: Nie. Prvá ich alternatíva bola nadstavba ale potom si to prepočítavali a ekonomicky 

vyhodnocovali a teraz chcú len využiť podkrovie na odborné učebne. 

JH: Keďže je tam nevyrovnaná finančná čiastka hodnoty zamenených nehnuteľností, ak 

mesto zabezpečí opravu strechy, súčasťou zámeny budú aj pozemky okolo športovej haly. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 100/2023 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť uzatvorenie zmluvy nad 100.000,- € vo verejnom obstarávaní v rámci projektu 

'Rekonštrukcia strešnej krytiny na objekte bývalej ZŠ Petrovská na ul. Školská v 

Seredi'. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 8  

Za : 8 (JH, AŠ, OL, EŠ, MG, RJ, JS, LN) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

6. Rôzne 

V bode rôzne nebol predložený žiadny materiál na prerokovanie. 

 

7. Záver 

JH: Poďakoval prítomným za účasť a o 17:16 hod. ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

 

        Ing. Ján Himpán  

 

 

 

Zapísala: Bc. Lucia Opátová  


